
               

 

Van onze lijsttrekker: 
 

Beste CDA’ers,  

Allereerst wil ik beginnen met de beste wensen voor jullie allemaal. Ik wens 

jullie veel liefde, geluk en gezondheid voor het jaar 2022.  

Ik ben Saskia Schouten Spijkerman, 38 jaar en moeder van 3 kinderen (Jim, 

Steef en Daan). Samen met mijn man Adri runnen wij een melkveehouderij in 

Nibbixwoud, met koeien en schapen.  

Ik ben van jongs af aan gewend om de mouwen op te stropen en aan de slag te 

gaan. Mijn ouders hadden namelijk een slagerij in Nibbixwoud, waar ik vele 

jaren in de winkel heb gestaan.  

Ook heb ik veel werkervaring opgedaan in het onderwijs. Ik heb acht jaar voor 

de klas gestaan op het Speciaal Onderwijs. Een school voor kinderen met leer en 

gedragsproblemen. Naast mijn lesgevende taak heb ik mij o.a. bezig gehouden 

om het leesonderwijs in de onderbouw op te zetten.  

Ook heb ik verschillende vrijwilligers taken vervuld zoals:  bestuurslid van 

Fanfare Sint Gregorius en  bestuurslid van Dorpsraad Nibbixwoud. Op dit 

moment ben ik penningmeester van CDA Vrouwen  

N-H, en ben ik begeleider van een voetbalteam o9 SEW. Al deze mooie 

ervaringen neem ik mee naar mijn Lijsttrekkerschap!  

 

Het lijkt nog ver weg, maar voor je het weet is het zomaar weer maart. Deze 

CDA nieuwsbrief is speciaal gemaakt voor de aankomende verkiezingen. Ik ben 

trots op onze mooie lijst. Hier staat een team waar veel ervaring en expertise in 

zit. Een team waar meer vrouwen dan mannen zich kandidaat hebben gesteld en 
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een jongere- kandidaat in de top 10 staat. Hierin zijn wij uniek! CDA 

Medemblik zal met  een Frisse Blik naar de toekomst van onze gemeente kijken. 

Ik ben er klaar  voor om, samen met dit mooi team, vol energie aan de slag te 

gaan! 

                                                                                                                                  

Saskia Schouten, Lijsttrekker CDA  Medemblik    

                                                                                                                                    

 

+++++++++++++++++++++++++++++++++ 

 

Voorstellen van onze kandidaten 
 

Kandidaat nummer 9 

Mijn naam is Elles Zuurbier. Ik ben opgegroeid in Heerhugowaard, en ben 

daarna met mijn man in Wognum gaan wonen waar wij een agrarisch bedrijf 

hebben samen met zijn broer. Sinds drie jaar ben ik secretaris bij de CDA van de 

gemeente Medemblik. Ik vind het waardevol om als volksvertegenwoordiger 

goed op de hoogte te zijn van wat er speelt in de gemeente. Sinds vele jaren ben 

ik actief en betrokken in allerlei organisaties in het lokale bestuur, sport, zorg en 

de agrarische en financiële sector waardoor ik zicht heb op de lokale 

ontwikkelingen in de gemeente. 
  

Mijn aandachtspunten zijn:   

 - Voedselbossen in alle kernen!  

 - De starters en het midden-en klein 

bedrijf ondersteunen  

 - Veilige fiets en voetpaden, vooral 

bij scholen!  

 - Ouderenzorg blijven verbeteren, 

met woonvormen voor jong en oud!  
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Kandidaat nummer 8 

Mijn naam is Piet Ligthart, woonachtig in Andijk en sinds 2005 raadslid voor 

het CDA. Eerst 6 jaar in Andijk en vanaf 1 januari 2011 in de gemeente 

Medemblik. 



Het politieke werk ervaar ik niet altijd als gemakkelijk, maar dat ongemak wordt 

ruimschoots goed gemaakt door de prima sfeer in de fractie en de grote 

betrokkenheid van het bestuur. 

Politiek is voor mij niet profileren, maar samenwerken. Samenwerken met als 

doel het leven werken van inwoners zo aangenaam mogelijk te maken. 

Dat dit niet altijd zal lukken is mij langzamerhand wel duidelijk geworden; 

zoveel mensen zoveel zinnen. Je kunt er echter wel naar streven. 
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Kandidaat nummer 7 

Mijn naam is Elise Salman, 25 jaar en ik kom uit het prachtige Wognum. 

Westfries in hart en nieren. Na mijn studie Archeologie heb ik een gooi naar het 

burgemeesterschap van gemeente Opmeer gedaan. De motivatie, kennis en 

kunde die ik heb opgedaan tijdens dit proces zet ik nu graag in voor het CDA bij 

de aankomende gemeenteraadsverkiezingen. 

Het koesteren van normen en waarden in een steeds sneller bewegende wereld is 

cruciaal. Ik ben de frisse wind die veel ideeën heeft om het CDA klaar te stomen 

voor onze toekomst. 

Ik wil een stem zijn voor de groepen binnen onze gemeente Medemblik die 

ondergerepresenteerd zijn. Zoals de jeugd, mensen met een migratieachtergrond 

en LHBTIQ+’ers. Ieder mens doet ertoe en een ieders stem moet gehoord 

worden. 
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Verslag van onze ledenvergadering: 
 

Op 22 december 2021 hebben wij een digitale ledenvergadering gehouden. Dit 

was voor de eerste keer dat we op deze manier een vergadering hebben 

gehouden.  

In totaal hebben 29 mensen meegedaan met de vergadering en in de vergadering 

zijn de volgende punten behandeld. 

 

Notulen van de vergadering van 13 oktober 2021. 

In deze vergadering hebben wij onze nieuwe lijsttrekker benoemd. De notulen 

worden goedgekeurd. 

 

Vaststelling verkiezingsprogramma. 

De voorzitter van de vergadering geeft uitleg over de procedure. Alle leden die 

zich aangemeld hadden voor de vergadering kregen het programma digitaal 

toegestuurd zodat iedereen mee kon praten. Er is veel waardering voor al het 

werk dat Marina van Eijk aan het programma heeft besteed om te zorgen dat het 

er zo mooi uit ziet. 

Over de tekst is goed nagedacht maar een aantal vinden het programma te lang, 

te veel tekst.  Er is ook een verkorte versie van het programma gemaakt. 

Er wordt geruime tijd gepraat over het plaatsen van zonneweiden. Er staat in het 

programma dat zonnepanelen zo min mogelijk op landbouwgrond moeten 

worden geplaatst. In de vergadering komt naar voren dat met het liefst helemaal 

geen zonnepanelen op landbouwgrond ziet. na stemming wordt besloten om het 

programma op dat punt aan te passen. 

 

Presentatie van de kandidatenlijst. 

In het programma konden de deelnemers ook de complete kandidatenlijst 

vinden. De eerste 10 van de lijst stellen zich voor en vertellen waar ze zich voor 

in willen zetten. 

De lijst wordt met algemene stemmen goedgekeurd. 

 

Hierna wordt het woord gegeven aan de huidige wethouder en de 

fractievoorzitter. Zij vertellen iets over wat er in onze gemeente gaande is. 

 

Daarna volgt er nog een rondvraag waarna de vergadering gesloten wordt. 
 
 

+++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++ 
 

 

Wij zijn via @cdamedemblik te vinden op social media 

en verdere informatie kunt vinden op onze website  www.cda.nl/medemblik 
 

http://www.cda.nl/medemblik

